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Változás kell
a közös jövõnkért!

Kedves Szarvasiak!  Tisztelt Választók!
A Köztársasági Elnök Úr október 1.-re kitûzte az önkormányza-

ti választásokat.
Választanunk kell tehát. A

Magyar Szocialista Párt szarva-
si szervezete kéri a város válasz-
tópolgárait, támogassák polgár-
mester jelöltünket.

KOZÁK IMRÉNÉ (Kovács
Mária) vagyok, aki már 12 éve
képviselem Önöket a helyi ön-
kormányzatban. Mindig fontos
volt számomra, hogy a város fej-
lõdéséért, szépítéséért és Önö-
kért, szarvasi lakosokért dolgoz-
zam.

Célom most is az, hogy
a város jobban járjon.!!!

Az MSZP a város mind a tíz egyéni választókerületében jelöltet állí-
tott, akik szakmai felkészültségükkel, legjobb tudásukkal vállalják vá-
lasztóik, a város szolgálatát. Szeretném szíves figyelmükbe ajánlani a

7. sz . választókerület képviselõjelöltjét:
Kozák Imréné közgazda, közgazdász-tanár

Számítok Önökre, véleményükre, javaslataikra, segítségükre,
támogatásukra és bizalmukra. Önök is számíthatnak rám.

8. sz. választókerület képviselõjelöltjét:
Sonkolyné Szekerczés Margit, mérnök, mérnök-tanár

Tisztelettel ajánlom figyelmükbe képviselõ jelölt asszonyt, aki-
nek hitvallása, hogy „az arányokra ügyelve, a város egészében kell
gondolkodni és cselekedni, mint életünk legkisebb közösségében,
a családban is. Egymást segítve tudunk csak elõrébb jutni.”

CSINÁLJUK EGYÜTT! CSINÁLJUK JOBBAN!
LEGYÜNK MI A 7.sz. és 8. sz. KÖRZET EGY NAGY CSAPAT!!!

SZAVAZZANAK RÁNK NEM FOGNAK CSALÓDNI!!!
Polgármester jelölti elõszó

Kovács Mátyás
az SZDSZ a Magyar Liberális Párt és a Szarvasi Nyugdíjas

Érdekvédelmi Szervezet polgármester jelöltje.

Tisztelt Szarvasiak!
A 2006 október elsejei önkor-

mányzati választások meg fog-
ják mutatni, hogy a szarvasi em-
bereknek milyen az emlékezete.
Meg fogja mutatni, hogy egy
durva, cinikusan arcátlan ígéret,
(az ingyenes szemétszállítás ígé-
rete) be nem tartását Önök meg
tudják-e bocsátani. Ha igen, ak-
kor nincs megállás, nem lehet
többet gátat vetni a további tu-
datosan valótlan ígéreteknek.

Mi is volt 2002-ben ennek az
ígéretnek az elõzménye, honnan

lehetett már akkor is tudni, hogy az ingyenes szemétszállítás, vá-
lasztási lufi?

Már akkor tudtuk, hogy a gyomaendrõdi regionális szemétlera-
kó beüzemelésével, másfélszeresére fog Szarvas Városban képzõ-
dött szemét kezelésének a költsége emelkedni. A költségvetés jól
láthatóan már akkor sem bírta volna el ennek a bevételnek a kiesé-
sét. Volt azonban egy ennél is meggyõzõbb érv, ami teljességgel
értelmetlenné tette, hogy a szemétszállítás szolgáltatást Szarvas
Városa ingyen biztosítsa lakosainak. Nevezetesen az, hogy termé-
szetbeni juttatásnak minõsülne így személyi jövedelemadó köte-
les. Tehát a városnak sok pénzébe kerülõ, de a lakosoknak térítés-
mentesen biztosított szolgáltatás után be kellett volna a lakosok-
nak fizetniük az SZJA-t (adót). Tehát már akkor is tudták, hogy az
ígéretet betartani értelmetlen, ÖNÖKET nem akármilyen cinizmus-
sal mégis ezzel „etették”.

Megjegyzem, én azzal is elégedett volnék, ha a szemétszállítást
ugyan nem teszik ingyenessé, de a helyi adót legalább ne emelték
volna meg másfél-kétszeresére!

Ez alkalommal is szeretnék figyelmükbe ajánlani két képviselõ-
jelöltet, akik érdemesebbek bizalmukra.

Bölcs döntést kívánok október elsejére, mindannyiuknak!

Kalmár Magdolna
Közismert néven „Baba néni”

vagyok, a Fõ Téri Általános Is-
kola, majd Szarvas Város Álta-
lános Iskolájának és Óvodájának
egy éve nyugdíjas igazgatója.
Több felkérésnek eleget téve in-
dulok a 6. sz. választókörzet
egyéni képviselõ-választásán.

Miért vállalnám a képviselõi
tevékenységet ?
– Mert 8 éven át – 1990–1998-
ig – már képviseltem ügyeiket a
város Képviselõ-testületében.
– Mert a képviselõi munkát

mindig is szívesen végeztem:
– Kezdeményeztem a Mangol kertvárossá történõ kialakítását, és

sikeresen lobbiztam érte.  Ennek eredményét láthatják, illetve
megélhetik: üdülõsétány-csatornázás, betonútépítés, az ehhez
csatlakozó mangolzugi utcák közmûvesítése, járdaépítések.

– Jelentõs szakmai minõségi fejlõdést élt meg igazgatásom alatt
a Fõ Téri Iskola, s emellett sikerült az épületet teljes körûen
felújítani, tornatermet, tantermeket építeni.

– Egy éve történt nyugdíjba vonulásom miatt szabadidõvel, kel-
lõ ambícióval és teljes függetlenséggel rendelkezem ahhoz, hogy
bármiféle elkötelezettség nélkül képviseljem körzetemet a Kép-
viselõ-testületben.

– Mert szükségét látom annak, hogy megújuljon a Képviselõ-tes-
tület, szûnjön meg az a tarthatatlan helyi gyakorlat, aminek
következtében minden kontroll nélkül, vezényszóra születnek


